
From: Stiine Reintam <Stiine.Reintam@aripaev.ee>  
Sent: Thursday, April 4, 2024 1:15 PM 
To: Grete Lehemaa <Grete.Lehemaa@aki.ee> 
Subject: Äripäev küsib 
 

 
Tere, Grete! 
 
Helistasin just ja uurisin üldise andmelekete statistika kohta. Lubasin küsimused meilile saata: 

1. Kui paljudest andmeleketest anti eelmisel aastal AKI-le teada? Kui palju üle-eelmisel aastal, st 
2022? 

2. Kui palju lekete teateid on juba tänavu AKI-le saabunud? 
3. Kas AKI kuidagi hindab ka, kui palju andmelekkeid jäi eelmisel aastal/üle-eelmisel aastal 

teavitamata? 
4. Milliseid andmeliike kõike rohkem lekib? (nimi, paroolid, aadressid, telefoninumbrid jne) 

 
Ka küsisin teoreetilise küsimuse, et saaksite omavahel arutleda, kas tänane andmeleke on Eesti 
suurim. ☺ Et kuidas seda hinnata või mis mõõtmetesse seda panna? 
 
Suured tänud juba ette! 
 
Stiine Reintam 
Äripäeva ajakirjanik 
58207633 
stiine.reintam@aripaev.ee 
 

 Tähelepanu! Tegemist on välisvõrgust saabunud kirjaga. 

Tundmatu saatja korral palume linke ja faile mitte avada. 
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